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Karlovarský i plzeňský krajský úřad chtějí
vydávat krajské noviny
Karlovarský i plzeňský
krajský úřad chtějí po vzoru jiných krajů vydávat krajské noviny.
Zatímco plzeňský list má mít podobu čtvrtletníku, sousední
karlovarský by začal vycházet nejspíš jednou za měsíc. Novináře o
tom dnes informovali v Karlových Varech a v Plzni hejtmani obou
krajů Josef Pavel a Petr Zimmermann (oba ODS).
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Obě periodika by měla obyvatelům regionů přinést zprávy nejen
o dění na krajském úřadu. "Chceme, aby v novinách byly
detailnější informace o činnosti úřadu, zastupitelstva i krajské
rady. Zároveň by měl být čtvrtletník čtivý, takže bude obsahovat
i informace o společenském, kulturním i sportovním dění v kraji,"
řekl plzeňský hejtman Zimmermann.
První číslo plzeňského čtvrtletníku by mělo vyjít už na
přelomu března a dubna. Vydavatele vyberou radní z výběrového
řízení mezi čtyřmi firmami, které v minulosti projevily o
vydávání novin zájem. Z výběrového řízení vzejde i název
periodika a náklady na jeho výrobu a distribuci.
Radní si podle Zimmermanna představují, že lidé v kraji budou
dostávat osmistránkové periodikum do schránek. Počet výtisků bude
asi 300.000 kusů. Obsah bude podle hejtmana koordinovat
šestičlenná Redakční a publikační rada. Její složení dnes také
radní schválili - bude v ní jeden zástupce krajské rady a pět
zaměstnanců úřadu.
Také karlovarský měsíčník by měl lidem v regionu přiblížit
činnost odborů krajského úřadu a jejich kompetence, vysvětlit
průběh správních řízení či detailně informovat o krajském
zdravotnictví nebo plánovaných opravách silnic. "List by nebyl
pro běžné deníky konkurencí. Sloužil by ke zveřejnění informací,
pro které tisk nemá prostor," řekl karlovarský hejtman Pavel.
Karlovarští krajští úředníci se chtějí inspirovat svými
kolegy v jiných krajích. "Zatím sbíráme informace. Takové listy
začínají vycházet každý měsíc například v Olomouckém či
Jihočeském kraji. V Královéhradeckém kraji mají čtvrtletník,"
řekl Pavel. Vydávání karlovarského listu má začít ještě letos,
bude stát měsíčně 200.000 až 250.000 korun. Bezplatně by jej měla
dostávat každá ze 132.000 domácností v kraji.



Zda bude měsíčník vytvářet najatá firma či jeho přípravu
vlastními silami zvládnou zaměstnanci krajského úřadu, není podle
hejtmana ještě jasné. "O všem chceme rozhodnout do poloviny
roku," řekl.
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